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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de 
regering gegeven antwoorden 

1965 

Vragen van de leden De Roon en Brinkman (beiden PVV) aan de ministers 
van Justitie en van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over de politie 
die het te druk heeft voor «gewone» diefstalzaken (ingezonden 25 februari 
2010). 

Mededeling van minister Hirsch Ballin (Justitie en Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties) (ontvangen 19 maart 2010). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van het bericht «Politie te druk voor gewone diefstal»?1 

Vraag 2
Is het waar dat de politie in Limburg-Noord het zo druk heeft met het grote 
aantal roofovervallen in de regio, dat gewone diefstallen nog nauwelijks 
onderzocht worden? Deelt u de mening dat dit onaanvaardbaar is? Wat gaat 
u doen om deze situatie te verbeteren? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat de reactie van het Openbaar Ministerie (OM), namelijk 
«dat het even niet anders is maar dat er gewoon onvoldoende mankracht is 
om verdachten op te pakken», onaanvaardbaar is en dat dit het vertrouwen in 
de politie en het OM enorm schaadt? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Kunt u verzekeren dat bij een inspectie door willekeurige politiebureaus in de 
regio Limburg-Noord, geen politiemensen achter de computer zullen worden 
aangetroffen die werkzaamheden verrichten met een lagere prioriteit dan het 
oplossen van deze diefstallen? 

Mededeling 

Hierbij deel ik u mee dat de schriftelijke vragen van de leden De Roon en 
Brinkman (beiden PvdA) over de politie die het te druk heeft voor «gewone» 
diefstalzaken (ingezonden 25 februari 2010) niet binnen de gebruikelijke 
termijn kunnen worden beantwoord, aangezien nog niet alle benodigde 
informatie ontvangen is. 
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.

1 De Telegraaf, 24 februari 2010.
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